
Ана Брнабић: Надам се да ће ми Скупштина дати подршку,  једва чекам први дан посла
четвртак, 22 јун 2017 15:08

Мандатарка Ана Брнабић изјавила је да се нада да ће јој Скупштина Србије дати
подршку и да ће имати ту част да буде председник Владе Србије.

  

  

"Једва чекам да се заврши протоколарни део избора нове владе и да дођем први дан на
посао и да радим за добробит Србије", рекла је Брнабић на Скупштини Привредне
коморе Србије.

  

Она је додала да су привреда и економски развој били до сада, а и у наредној влади
биће један од приоритета за опоравак Србије.

  

Председник Србије Александар Вучић предложио је Ану Брнабић за мандатара нове
владе која би требало да буду изабрана до 30. јуна, у противном биће расписани нови
парламентарни избори.
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(Бета)
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